
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБЩЕСТВЕН РЕД И СИГУРНОСТ 

П Р О Т О К О Л № 4 9  

от заседанието на Постоянната  комисия по обществен ред и сигурност, проведено 

на 24.07.2023 г. 

Днес,  24.07.2023 г. в зала 1 на Столична община се проведе редовно заседание на 

Постоянната комисия по обществен ред и сигурност. 

 

Заседанието беше открито от Веселин Милев – председател на комисията, в  12.00  

часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 5  

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът е 

приложен към протокола.  

 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието.  

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за изменения и 

допълнения. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
5 

За 5 

Против - 

Въздържали се - 

 

Веселин Милев – за 

Ваня Тагарева – за 

Борис Петров - за 

Миглена Атанасова – за 

Борислав Иванов – за 

 

По т. 1 от дневния ред: Питане № СОА23-ВК66-6741/13.07.2023 г. и отговор № 

СОА23-ВК66-6741/1/14.07.2023 г. за степента на завършеност на обекти за 

видеонаблюдение   

 

Д-р В- Милев – Имаме изключително изчерпателен отговор от г-жа Кристина Лазарова. 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 



Кр. Лазарова – Един от обектите е изцуло изпълнен, всички останали са в процедура на 

изпълнение, като по отношение на градините „Майчин дом“ и „Алжир“ има сключен 

договор за изпълнение, но то е спряно поради това, че районната администрация е 

възложила реконструкция на двете градини и ние ще изчакаме техния проект, за да 

можем да се включим в изпълнението. Това е причината там да се бави изпълнението. 

Всеки момент ще има сключен договор за „Охрид“ и „Ротондата“. 

 

Комисията приема отговора за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 2 от дневния ред: Отговор СОА23-КЦ51-52517/14.07.2023 г. във връзка с 

писмо № СОА23-КЦ01-26147/22.05.2023 г. относно шум от заведение на ул. Цар 

Иван Шишман № 34 

Д-р В. Милев – Отговорът е от г-н Трайков – кмет на р-н „Средец“. В писмото се 

отговаря, че служители на отдел „Регистрация и контрол на търговската дейност“ 

извършват периодични проверки, вкл. и нощни, до настоящия момент няма 

констатирани нарушения. Освен това в същия район не е получаван сертификат и 

резултат от извършени измервания на шума в дома на жалбоподателя от дейността на 

обекта. И второ – че след потърсено съдействие районната администрация не е 

получавала справка от Първо РУ на СДВР за регистрирани нарушения. 

Комисията приема отговора за сведение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 3 от дневния ред: Жалба № СОА23-ГР94-3066/09.06.2023 г. и отговор № СОА23- 

ГР94-3066/2/12.07.2023 г. 

 

Д-р В. Милев – Има отговор от г-н А. Стефанов – кмет на р-н „Овча купел“, като 

гражданката се жали от лицето Васил Стойков и неговата съпруга Дора Стойкова, че на 

определен имот има сгради срещу прозорците на къщата е насочен фенер със силна 

светлина и молят да се установи законността на този строеж. В отговора пише, че е 

извършена проверка, като законността на сградите е установена. Освен това се вижда 

от схемите, че няма прокарани електропроводи и водопровод към имотите. 



Комисията приема отговора за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 4 от дневния ред: Жалба № СОА23-КЦ01-36612/07.07.23 г. за постоянен 

наднормен шум от трамваите на ул. Краище в кв. Иван Вазов 

 

Д-р В. Милев – Според мен тази жалба трябва да е към транспортна комисия. 

Гражданката съобщава за непокрити никакви съвременни стандарти на релсовия път. 

Движат се стари и раздрънкани трамваи от линия № 6 с висока скорост. Шумът 

надхвърля 100 Дб. 

 

Комисията реши жалбата да се изпрати до ПК по транспорт и пътна безопасност и 

кмета. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 5 от дневния ред: Жалба № СОА23-КЦ01-33263/22.06.23 г. относно лунапарк 

Спасов в парк „Възраждане“ 

 

В. Милев – Г-жа Раиса Генова съобщава, че за пореден път живущите в Зона Б-5 ще 

бъдат подложени на тормоз от страна на община Възраждане и Софийски имоти. Там 

ще има лунапарк до края на 2024 г. В момента на празния терен е позициониран цирк 

„Балкански“. Съобщава за негативите, които търпят – липса на места за паркиране, 

невъзможност да се разминат две коли, шум, и др. 

 

Комисията реши да се изпрати на „Софийски имоти“ ЕАД и да се изиска договора с 

наемателя. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 



Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т.  6 от дневния ред: Жалба № СОА23-КЦ01-31244/13.06.2023 г. против 

незаконно издаване на разрешителни за пиротехнически мероприятия в р-н 

Лозенец 

 

Д-р В. Милев –Жалбата е до СДВР, 4 РУ на СДВР, кмет на р-н, кмет, телевизии. Там 

наистина има проблем. Хората коментират, че провеждането на това мероприятие е 

близо до църковен храм, което не е редно. Ползват пиротехника, за която са нужни 

специални разрешителни. 

 

И. Божков – Направихме и питане към кмета на София с тези въпроси. Вероятно към 

това питане са отговорите и на кмета. Оказва се, че ни заобикалят. Говорим за 

събитието. Предлагам да го разгледаме следващия път. 

 

Комисията отлага разглеждането. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т.  7 от дневния ред: Жалба № СОА23-КЦ01-34244/26.06.2023 г. относно 

сигнали СОА23-КЦ01-27434/29.05.2023 г. и рег. № СОА23-КЦ01-27434(1)/02.06.2023 

г. 

 

Комисията реши да се изпрати писмо до вносителя да приложи цитираните в жалбата 

сигнали, тъй като не са достъпни през системите. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т.  8 от дневния ред: Жалба № СОА23-КЦ01-36703/08.07.2023 г. относно 

нарушаване на обществения ред на територията на СО от хранителна верига Т 

Маркет София. 



Комисията реши да се изпрати до Столичен инспекторат. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т.  9 от дневния ред: Жалба № СОА23-ГР94-3500/03.07.2023 г. относно проблеми 

със съседи 

 

Д-р В. Милев изчете текста на жалбата. 

 

Комисията реши да се изпрати до СДВР и Второ РУ на СДВР. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т.  10 от дневния ред: Писмо № 328600-32930-12-06-2023/12.06.2023 г. в отговор 

на писмо СОА23-ДИ04-1736/19.05.2023 г. относно мерки за подобряване на пътната 

безопасност 

 

Д-р В. Милев – Съвсем подробно е обяснено какво е направено. Според мен са 

недостатъчни патрулите. Началникът отговаря на запитване на общински съветници.  

 

Комисията приема отговора за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т.  11 от дневния ред: Отговор № СОА23-ГР94-2419/2/08.06.2023 г. във връзка с 

жалба за шум от вътрешни и външни източници 

 

Н. Александров – Направили сме всички проверки, има предписания, изпълнени са за 

профилактика на системата и шум. Всичко, което сме изискали, е изпълнено. 



Изпратили сме отговор. Всичко сме предприели, каквото е по процедура. Нямаме 

основания да спираме или санкционираме. 

 

Комисията приема отговора за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т.  12 от дневния ред: Разни 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред Веселин Милев закри заседанието в 12.45 часа. 

Протоколът е изготвен на 25.07.2023 г. 

 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по обществен ред и 

сигурност 
Веселин Милев 

 (п) 

 


